
Protokół nr III/2019

z posiedzenia Rady Osiedla Golęcino – Gocław

z dnia 11.06.2019r.

Udział w zebraniu udział wzięli Radni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek obrad:

1. Powitanie zebranych i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Odczytanie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla z dnia 28.05.2019r.

4. Podjęcie uchwały w sprawie dzierżawy działki przy ul. Światowida.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wypłaty diet dla Zarządu Rady Osiedla.

6. Sprawy bieżące do załatwienia.

PRZEBIEG OBRAD

Ad. 1

Powitanie członków Rady Osiedla Golęcino-Gocław przez Przewodniczącą, obecnych było na zebraniu
8 Radnych.

Ad. 2

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad.

Ad. 3

Protokół z Posiedzenia Rady Osiedla odczytał Zastępca Przewodniczącej. 

Ad. 4 

Omówiony  został  wniosek  dotyczący  dzierżawy  działki  nr  22/2  położonej  przy  ul.  Światowida
w Szczecinie. Radni pozytywnie zaopiniowali wniosek podjęli Uchwałę Nr 5/19 w sprawie dzierżawy
w/w działki .



Ad. 5

Radni  podjęli  Uchwałę  nr  6/19  dotyczącą  wypłaty  diet  dla  członków  Zarządy  Rady  Osiedla  tj.
Przewodniczącej, Skarbnika i Sekretarza.

Ad. 6

Radni zapoznali się z pismem dotyczącym rozpoczęcia procedury na ławników sądowych na kadencję
2020 – 2023, w którym poproszono o wywieszenie niniejszego pisma na tablicy Rady Osiedla.

Przedstawiono odpowiedź na Pismo Rady Osiedla z dnia 4 czerwca 2019r. w sprawie chodnika przy
ul. Światowida w Szczecinie.

Zostało omówione pismo dotyczące Szczecińskiego Budżetu Obywatelskiego na rok 2020, na który
przeznaczono kwotę  558 065  zł  dla  dzielnic  Golęcino-Gocław,  Stołczyn,  Skolwin.  Ustalono,  że  do
5 lipca 2019r. odbędzie się spotkanie w celu przedstawienia projektów do Budżetu Obywatelskiego.

W związku z otrzymanym pismem z Urzędu Miasta Radni udzielili odpowiedzi informując o terminie,
miejscu,  czasie  trwania  festynów  planowanych  na  rok  2019  oraz  przybliżoną  ilość  osób  na
planowanym festynie.

Radni omówili wstępnie planowane festyny związane z prowadzeniem oraz konkursami jakie można
zorganizować. 

          
    Protokołował:                         Przewodniczący RO

Sylwia Piekart Iwona Pomaska


